
PROTOKOLL NR 6,  FÖRT VID NORABRIDGE STYRELSEMÖTE 

MÅNDAG 3 DECEMBER 2018, NORA 

	
Närvarande:	Ylwa	Källqvist-Liw,	Bengt	Johansson,	Britt-Marie	Forsberg,	Dick	Andersson,	
Rune	Olsson	och	Irene	Håberger.		
	

63.	Mötet	öppnas	
Ordförande	hälsar	välkommen	och	förklarar	mötet	öppnat.	

	
64.	Godkännande	av	Dagordning	

Dagordningen	godkändes.	
	
65.	Val	av	en	justerare	

Till	justerare	valdes	Britt-Marie	Forsberg.	
	
66.	Föregående	mötes	protokoll	

Föregående	mötes	protokoll	gicks	igenom	och	lades	till	handlingarna.	
	
66. Ekonomi	

Föreningen	har	fortsatt	god	ekonomi.	På	Bergslagens	sparbank	75	378,59.	
Ruterkontot:	1	349	kr.	Handkassan	1	830	kr.		
	
Diskuterades	vilka	möjligheter	det	finns	att	slippa	att	hantera	kontanter.	
Irene	meddelade	att	andra	föreningar	har	fått	gratis	Swishnummer	via	
Bergslagens	sparbank.		
	
Det	finns	många	Internetbanker	som	ger	ränta	på	sparkonton,	för	närva-
rande	0,6	–	0,8	%.	

	
67. Inkomna	skrivelser	och	övriga	rapporter	

Kort	rapport	från	ÖLBFs	årsmöte.	På	ÖLBFs	styrelsemöte	beslutades	det	att	
Nora	Bridge	skulle	tillfrågas	om	Lag-DM.	Lag-DM	spelas	den	2	–	3	mars.	Sty-
relsen	beslutade	att	tacka	ja	och	välkomna	DM-lagen.		

	
68. Inköp		

Irene	föreslog	att	klubben	ska	komplettera	antalet	bricksatser.	Kanske	både	
hårda	och	mjuka	brickor	samt	några	satser	bricknummer	och	väder-
strecksmärkning.	Bengt	diskuterar	med	tävlingsledaren.	

	
Vidare	behöver	klubben	ytterligare	en	toalett.	Det	fungerar	inte	med	en	
toalett	på	stora	tävlingar.	Bengt	föreslår	att	man	istället	för	toalett	kan	
montera	in	en	urinoar.	Irene	tar	kontakt	med	hyresvärden.		

	



69. Logotype		
Det	är	inte	tillåtet	att	använda	förbundets	logotype	på	det	sätt	som	vi	har	
gjort.		

	
70. Rekrytering		

Rekryteringsprojektet	pågår.	Men	vi	behöver	hjälp.	Det	var	12	anmälda	till	
kursen,	det	kom	sex.	
	

71. Tävlingsprogram	
• Mellandagstävling	-	extra	insatt	tävling	den	29	december.	Spelet	börjar	

kl	14	och	avslutas	med	Nyårssupé.		
• Långfredagsbarro	–	spelas	19	april	2019	i	Nora	
• Höstsilver	5	oktober	–	tar	vi	gärna	till	Nora	även	2019.	ÖLBF	beslut.	

	
72. Höjning	av	medlemsavgift	

Nästa	år	kommer	ÖLBF	att	ta	50	kr	mera	i	avgift.	Styrelsen	beslutade	föreslå	
årsmötet	besluta	att	höja	klubbens	medlemsavgift	med	motsvarande.		
	

73. Övriga	frågor	
Jubileumsfesten	diskuterades.	En	båtresa	med	Birka	alternativt	en	fin	mid-
dag	på	Stadshotellet.	En	jubileumskommitté	kanske	bör	bildas.	
	
Städschemat	fungerar	inte.	Beslutades	att	varje	kväll	innan	tävlingen	börjar	
och	innan	prisutdelningen	påminna	om	vem	som	har	städning	nästa	gång.	
	
Klubben	bjuder	på	skinkmacka	alternativt	Jansson	på	sista	skinktävlings-
kvällen.	
	

74. Nästa	möte	
Inget	nytt	datum	fastställdes.	
	

75. Mötet	avslutas	
Mötet	avslutades.	
	
	
	

Vid	protokollet	 	 Justeras	
	
	
	
	

Irene	Håberger	 	 Ylwa	Källqvist-Liw	 Britt-Marie	Forsberg	
Sekreterare	 	 Ordförande	 	 Justerare	

 


